
 

 

 19/07/21מתאריך  94 רישיבת הנהלה מספ

 דני שמש, ישראל יעקובוביץ.ל דיין, ניפרבסקי, אמיגנאדי זמנסקי, יוסי רון ראובן, : נוכחים

 סיגל אמיתי. :חסרים

 כהן.עופרה , פיני אלבז: נוכחים ועדת ביקורת

 תומר רשף.: חסריםועדת ביקורת 

 ----: אורחים

 בין הישיבות שצריכים לקבל עליהם החלטות וועד מובאות כאן ההחלטות  נם ענייניםבמידה ויש 
  או באישור טלפוני. סאפ דרך התכתבות בוואט שאושרו/לא אושרו

 בפרוטוקול וועד הקרוב לאחר ההחלטה. ההחלטות ותוצאות ההצבעה מובאת להלן לצורך רישומן

 .והן מהוות החלטות ועד מנהל לכל דבר ועניין

                    ,כל נושאי הכספים שאנו דנים עליהם בישיבות מובאות לידיעת חברי הוועד וחברי וועדת ביקורת

 אך לא מצוינות בפרוטוקול.

 על סדר היום :

 אישורים בוואט סאפ: .1

 רון ראובן.עדכון יו"ר:  .2

 ניפרבסקי.יו"ר וועדת ספורט: יוסי עדכון  .3

 סגן היו"ר ישראל יעקובוביץ.עדכון  .4

 התחלת הליגות למסגרות העמותה. .5

 

 החלטות וניהול ישיבה 

 :וואט סאפאישורים והחלטות  .1

1.1 19/09/2020 

 קני העמותה ברכישת כדורים.חלשאחוז ההנחה שתינתן החלטה בעניין 

 כדורים.הועברה בקשה לקבל את הצעת הוועד לאחוז ההנחה לשחקנים עבור רכישת  1.1.1

 . 20%. סיגל 15%. דן 20%. גנאדי נמנע כי לא רכש כדור, אמיל 15% -ל 10%בין  –יוסי  1.1.2

 .15%. ישראל 12.5%רון 

 הנחה עבור רכישת כדורים ע"י השחקנים בהזמנה הקרובה. 15%הוחלט על  1.1.3

 הועברה ההחלטה בוואט סאפ. לא היו מתנגדים. 1.1.4

 .הנחה 15%אושר בוואט סאפ 

 

1.2 3/10/2020 

 מאושפז בבית החולים פנימית ד'.יגאל  1.2.1

 הועברה הודעה ליגאל על התשלום עבור רכישת הכדורים ועל הצורך בתשלום מראש על ההזמנה. 1.2.2

 יגאל ביקש לשלם במזומן ברגע שישתחרר מבית החולים. 1.2.3

 הועברה בקשתו על ידי רון בוואט סאפ לוועד מנהל לאישור. 1.2.4

 מאשר. יוסי ודן לא הגיבו. –מאשרת. ישראל  –מאשר. סיגל  –מאשר. גנאדי  –מאשר. אמיל  –רון  1.2.5

 אושרה בקשתו של יגאל לשלם במזומן ברגע שישתחרר מבית החולים. 1.2.6

 לא הגיבו. 2מתנגדים  0 בעד 5 1.2.7

 

 

 העברת חשבון בנק מאוצר החייל לבנק יהב. 21/12/2020 1.3



 

 

 יהב.לאחר אישור העברת החשבון לבנק יהב ע"י אסיפה כללית, התחלתי במעבר החשבון לבנק  1.3.1

יתחילו לגבות דמי ניהול לחשבונות  2021לאחר הכנת כל המסמכים התברר לני שהחל משנת  1.3.2

 עסקיים בבנק יהב וחשבון העמותה הוא חשבון עסקי.

 הועבר לידיעת הוועד כל הנושא הכספי ומה אנו משלמים בבנק אוצר החייל. 1.3.3

 התקיימה הצבעה בוואט סאפ. 1.3.4

 גל, גנאדי, דני ואמיל.רון, סי –בעד להישאר בבנק אוצר החייל  1.3.5

 יוסי וישראל. –לא הגיבו  1.3.6

 להשאיר את חשבון העמותה בבנק אוצר החייל. - החלטה שאושרה בוואט סאפ 1.3.7

 

 .2020/21ביטוח ספורטאים לשנת פעילות  27/12/2020 1.4

 .2020/21רון העלה בפני הוועד את עניין הביטוחים לעונת המשחקים  1.4.1

 לחזרה, אנו נכנסים לסגר שלישי. אנו לא התחלנו את הליגה וכרגע אין צפי 1.4.2

 ולא ינואר דצמבר. והוא יחסי כי הביטוח מעכשיו יהיה ספטמבר₪  92עלות הביטוחים לשחקנים  1.4.3

 חודשים בלבד. 9העלות היא נגזרת של  1.4.4

 .5 -ו 4יתכן ויהיו עוד סגרים  –יוסי  1.4.5

 שואל האם ניתן לבטח רק את תקופת הפעילות. –דני  1.4.6

 מעדכן שההתאחדות לא הודיעה כי העונה נסגרה. –ישראל  1.4.7

אין אפשרות לבצע חלקי ביטוח בהתאם לרצוננו, העמותה לא מחויבת לבצע ביטוח בהתאם  –רון  1.4.8

 להנחיות ההתאחדות.

 ההחלטה התקבלה בוועד היא לבטח את הספורטאים בכל מקרה. 1.4.9

 אם כך אין בעיה לא צריך לחדש ביטוח כרגע. –ישראל  1.4.10

 צעתו של ישראל וכמובן רון.מצדד בה –דני  1.4.11

הצעתי שנמתין לראות את ההתפתחות עם הכי בעניין הליגות, ולראות מה אנו עושים  –רון  1.4.12

 בהמשך לחידוש הליגות ותכנונם מחדש.

 מקובל. –ישראל  1.4.13

 כנ"ל. –דני  1.4.14

 נכון להמתין. –אמיל  1.4.15

 גנאדי בעד המתנה. 1.4.16

להמתין ולראות לאן פנינו מועדות ואז נקבל החלטה יותר מושכל  – החלטה שאושרה בוואט סאפ 1.4.17

 בעניין הביטוחים.

 

 .20/21גבית דמי חבר / רישום מהשחקנים על עונת  08/02/2021 1.5

על מנת שנוכל להמשיך ולקבל את התמיכה של הרשות כולל ממנהל הספורט ועוד אנו חייבים להראות על 

 הכנסות עצמיות בדוחות העתידיים.

 במידה ולא יהיו הכנסות אנו נחזיר את כל הכספים שיתקבלו לאותם גופים.

 ₪. 100הועלתה הצעה ע"י רון בוואט סאפ לגבות דמי חבר ודמי רישום זהים מהשחקנים בסך  1.5.1

 העניין הועלה לדיון והצעות בוואט סאפ. 1.5.2

 ישראל מתנגד לגביה. 1.5.3

 סיגל מתנגדת לגביה. 1.5.4

 מיות על מנת שנוכל לקבל כספים.הבהרתי שאנו חייבים להראות הכנסות עצ 1.5.5

 מהשחקנים אשר יקוזזו מהגביה בעונה הבאה.₪  100הצעתו של ישראל לגבות  1.5.6

 מקובל. –סיגל  1.5.7

 מאשר גביה. -דני  1.5.8

 יוסי טוען שלא נתנו שירותים ולכן אין לגבות. 1.5.9

 בעד גביה. –גנאדי  1.5.10

 בעד גביה. –אמיל  1.5.11



 

 

 הכנסות עצמיות.הבהרתי שלא נקבל תקציבים אם לא נגבה כספים ונראה  1.5.12

 דני, אמיל.רון, ישראל, סיגל, גנאדי, ₪.  100בעד גביה בסך  1.5.13

 יוסי.₪.  100נגד גביה בסך  1.5.14

מהחברים ומהשחקנים אשר יקוזזו ₪  100נגבה בהמשך  – החלטה שאושרה בוואט סאפ 1.5.15

 מהעלויות לעונה הבאה.

 

 

 

 רון ראובן.עדכון יו"ר:  .2

 רון אישי: .א

  רון מעדכן את כולם במצבו האישי שבשנתיים הקרובים לא יהיה לו זמן להתעסקות עם העמותה, מכר את הבית

 ובתקופה זו צריך לטפל בבניית בית חדש.

  את מטלות העמותה עם כלל המסגרות כולל צרכים מיוחדים, ליגת בתי ספר ופרחימבקש מכולם להירתם ולבצע 

 .ספורט על מנת שהפעילות לא תיפסק

 המצב הכספי לא השתנה כל כך וכולם חייבים להתחיל לעזור בגיוס תרומות על מנת שנעמוד ביעדים לגיוס    

 עבור הבאולינג החדש. ₪ ןמיליו 1.5

 

 :דגרינוולנפתלי  .ב

 .נפתלי ביקש לדעת מה מעמדו 

  םפנצ'רינפתלי התחייב להישאר עד סוף העונה ומבלי לעשות. 

 להוכיח את עצמו במחויבות לנפתלי שמעמדו זהה לשאר השחקנים, והוא צריךלטה לומר הח. 

 בנימין צמח: .ג

 .בנימין קיבל ממני מה מעמדו ואת העלויות עבור ההצטרפות לעונה זו לעמותה 

  על כל  בעמותהבנימין ביקש הנחה על מנת שהוא יצטרף, הבהרתי לו שאין הנחות לאף שחקן

 הצער שבדבר.

 .בנימין החליט שלא להצטרף לעמותה השנה 

 .הוועד מאחל לבנימין הצלחה בדרכו ואם יחליט להצטרף הוא מוזמן בתנאי העמותה וללא הנחות 

 כונת שימון:מ .ד

 .יוסי פנה ללן עבור מכונת השימון ולקבל את הצעות המחיר בעור המכונה 

  של היבואן לן. ומציידמספר פניות אך ללא מענה נעשו 

 .נמתין לתשובת לן לעלויות הסופיות ונקבל החלטה 

 הכנות לתחילת ליגה: .ה

 .יש לנו בעיה קטנה עם מספר שחקנים אשר החליטו לפרוש ברגע האחרון 

 דוד פרץ. .1

 יצחק דיין. .2

 דני אלבוטיאנו. .3

 .דבר זה גורם לשלוש קבוצות להיות ללא שחקן שלישי בקבוצה 

 .צריך לקבל החלטה בעניין מה עושים 

 :לאחר מספר הצעות שהועלו הוחלט 

 שארו רשומים בקבוצה.יהשחקנים י .1

 לשחקנים תהיה תוצאה קבועה ובהתאם לממוצע האחרון הידוע. .2

 לאפשר לשחקן זה לקחת נקודה כשחקן בליינד. .3

 התקנון ישונה בהתאם, ויועלה לאחר עדכונו לאתר. .4

 

 ורניר אסולין:ט .ו



 

 

  הקורונה. מגפתהטורניר התקיים במתכונת מצומצמת לשחקני העמותה בגלל 

 ווה שבשנה הבאה נחזור למתכונת הרגילה.נק 

  רגון הטורניר.רניר ולמי שעסקו בניהול ובאק בטומי שנטל חלתודה לכל 

 כספים: .ז

 הנחה לשחקני העמותה קריטריונים:  .1

על כל העלות הכללית לעונת המשחקים  10%לתת לכל שחקן בעמותה הנחה בסך  החלטה 1.1

21/22 

 גביית כספים: .2

 ל ידי היו"ר.סיגל וע תהשנה גביית הכספים תיעשה עד לתחילת הפעילות ע"י הגזברי 2.1

 יש אפשרות לשלם בכרטיס אשראי בבאולינג בצקים ובהעברות בנקאיות לחן העמותה. 2.2

 הוועד יעודכן לגבי גבית הכספים בוואט סאפ. 2.3

 רואה החשבון: .3

 הפעילות עם רואה החשבון הייתה מינימלית עד כדי כלום. 3.1

 התשלום שולם מראש וללא הנחה. 3.2

 החודשים ללא פעילות. צריך לדאוג ולפעול לקבל הנחה לעונה הבאה בהנחה על 3.3

 כחולות וגם צהובות לכולם ולארון(:זמנת סט חולצות חדשות אישור עקרוני. )והשלמת חולצות גם ה .ח

 .מבקש לערוך הצבעה לגבי רכישת סט נוסף של חולצות לשחקנים 

  שנים. 3-5התנאי הוא שיהיה ספונסר שמוכן לקחת על עצמו את העלויות ולאורך זמן ארוך 

 חולצות וסט חדש ובתנאי שיהיה ספונסר כזה.  ההחלטה היא לאשר רכישת 

  הוועד יעודכן בעניין. החולצותעוד בטרם הזמנת 

 

 ישראל יעקובוביץ.יו"ר: סגן עדכון  .3

 :ה.כ.י .א

 .ישראל נותן סקירה על ההתאחדות ועל מה שהם רושמים בפרסומי ההנהלה על עמותת נגב 

 .על מצב הכספי של ההתאחדות שהוא בכי רע 

 .על פרישת מספר קבוצות בליגות הכי 

 "ר הכי לגבי צרוף הנוער להכי.על ההתנהלות מול יו 

 ליגות ה.כ.י.: .ב

 .צריך להודיע להתאחדות כמה קבוצות אנו רושמים השנה לפעילות 

  קבוצות בשני מסגרות סניורים  3צת בוגרים אחת ובסה"כ קבוצות סניורים וקבו 2החלטה לרשום

 ובוגרים.

 וער: נ .ג

 .בשיחות שקיים ישראל מול יו"ר ה.כ.י לא התקבלו החלטות 

 .יו"ר ה.כ.י רוצה לדבר עם הוועד ולשכנע אותו לגבי צרוף הנוער להתאחדות 

 גישה בעניין ויוחלט מה עושים.תיקבע פ 

 

 

 רשם: רון ראובן     


